



Lydia Lanteigne

PROJECT COORDINATOR, NEW BRUNSWICK YOUTH IN CARE NETWORK (NBYICN), PARTNERS FOR YOUTH INC.

Lydia Lanteigne is the Project Coordinator for the New Brunswick Youth in Care Network (NBYICN) at Partners for Youth Inc., a community-based organization that engages youth who are facing challenges in their lives and assists them in becoming capable, connected, and contributing members of their communities. In her role with the NBYICN, Lydia coordinates programs and initiatives that support youth in care, promote youth agency and voice, and advocate for their needs within the broader community.

In her ally role on the National Council of Youth in Care Advocates (NCYICA), Lydia brings her expertise in youth group programming, as well as her motivation to create communities of support for youth in care.

 "I am constantly inspired by youth who are pushing through barriers, striving for success, reaching out for support, and hoping change will happen for the better."

Outside of work, Lydia enjoys playing soccer, music, puzzles and anything that involves creativity or art.



Lydia Lanteigne

CORDONNATRICE DE PROJET, RÉSEAU DES JEUNES PRIS EN CHARGE
DU NOUVEAU-BRUNSWICK (RJPCNB), ALLIANCE PRO-JEUNESSE INC.

Lydia Lanteigne est coordonnatrice de projet pour le Réseau des jeunes pris en charge du Nouveau-Brunswick (RJPCNB) chez Alliance pro-jeunesse inc., un organisme communautaire qui mobilise les jeunes confrontés à des difficultés et les aide à devenir des membres compétents, connectés et actifs au sein de leur communauté. Dans son rôle avec le RJPCNB, Lydia coordonne des programmes et des initiatives qui soutiennent les jeunes pris en charge, favorisent leur autonomie et leur prise de parole, et défendent leurs besoins au sein de la communauté.

Dans son rôle d'alliée au sein du Conseil national des défenseurs des jeunes pris en charge (CNDJPEC), Lydia apporte son expertise en matière de programmation pour les groupes de jeunes, ainsi que sa motivation à créer des communautés de soutien pour les jeunes pris en charge.

"Je suis constamment inspirée par les jeunes qui surmontent les obstacles, aspirent au succès, recherchent du soutien et espèrent un changement positif."

En dehors du travail, Lydia aime jouer au soccer, de la musique, des puzzles et tout ce qui touche à la créativité ou à l'art.